
Zápis z jednání předsednictva dne 19.2.2004 

Program jednání: 

1. Kontrola úkolů.  

2. Rozpočet pro rok 2004.  

3. Zpráva revizní komise.  

4. Shromáždění členů svazku (termín, program)  

5. Hodnocení Regiontouru 2004 (průběh, fin. náklady)  

6. Výběrové řízení SAPARD - výsledek.  

7. Stav přípravy projektů pro fondy EU.  

8. Různé.  

9. Závěr.  

Ad1) Pan Říha přivítal přítomné (viz.prezenční listina) v městě Poběžovice. 

Pracovní jednání zahájil pan Pazdera a uvedl, že z posledního jednání 

předsednictva nejsou žádné nesplněné úkoly. 

Ad2) Pan Pazdera přednesl návrh na přesunutí tohoto bodu na příští jednání 

předsednictva.  

Pan Látka informoval, že Rada města neschválila zvýšení členského příspěvku o 

1,-Kč pro rok 2004, členství ve svazku městu nic nepřináší.  

Pan Picka uvedl, že je třeba se zamyslet nad upřesněním cílů svazku a 

základních témat činnosti pro rok 2004 na správním území dvou pověřených 

úřadů III.stupně.  

Pan Říha - cílem činnosti obcí a měst by mělo být sjednocovat záměry na území 

regionu, nikoli je tříštit.  

Pan Köppl - je třeba postupovat jednotně s cílem pomoci regionu jako celku.  

Pan Látka doporučuje stanovit základní témata činnosti svazku: 

- doprava (cyklostezky, železniční koridor, silnice I/26) 

- cestovní ruch (revitalizace a budování potřebné infrastruktury cest.ruchu 

zejména u hlavních cílů cest.ruchu 

- rozvoj lidských zdrojů (vytváření podmínek pro zaměstnanost)  

Pan Pazdera - nelze zapomínat na podporu spolupráce s německou stranou 

zejména při vytváření podmínek k realizaci zrcadlových projektů.  

Dr.Kusý - je toho názoru, že panem Látkou uváděná témata jsou z části již 

obsažena v hlavních záměrech činnosti svazku pro rok 2004, schválených 

shromážděním členů 16.12.2003. Každý člen svazku měl možnost se k nim 

vyjádřit. Připomínky nepřišly. Konkrétní potřeby jednotlivých členů nemůže 

manažer dopředu detailně znát. Členové svazku byli osloveni, aby zaslali 

záměry, které by se mohly zpracovat do společných projektů pro strukturální 

fondy. Svoje záměry předložila sotva 1/3 členů. Město Domažlice mezi nimi 

nebylo. S těmi, kteří projevili zájem, již byla uskutečněna 1.pracovní schůzka a 



dohodnuto zpracování přípravných materiálů pro podání žádosti o dotace z 

fondů EU. V současné době probíhají jednání na zpracování ideových záměrů 

projektů.  

Pan Látka - doporučil uvažovat o vybudování kašny v Domažlicích jako 

zrcadlového projektu. 

Závěr: 

- Rozpočet svazku pro rok 2004 bude opětovně projednán na příštím zasedání 

předsednictva a následně předložen ke schválení shromáždění členů. 

Zajistí:p.Pazdera 

Termín: 1.4.2004 

- Materiál - "Zaměření činnosti svazku" v roce 2004 bude upřesněn podle 

návrhů členů předsednictva, projednán na příštím jeho jednání a předložen ke 

schválení shromáždění členů. 

Zajistí: p.Pazdera 

Termín: 1.4.2004 

Ad3) Zprávu revizní komise přednesl pan Janda. Z kontroly nevyplynuly žádné 

skutečnosti, které by zkreslovaly průkaznost účetnictví svazku. Zpráva bude 

předložena ke schválení nejbližšímu shromáždění členů svazku. 3 

Zajistí: p.Pazdera 

Termín: duben 2004 

Ad4) Shromáždění členů bude uskutečněno v dubnu 2004. Přesný termín a 

program projedná předsednictvo na svém příštím jednání.  

Zajistí: p.Pazdera 

Termín: 1.4.2004 

Ad5) Pan Picka konstatoval, že průběh akce byl úspěšný, návštěvnost našeho 

stánku dobrá. Zejména atraktivní jsou Dudácká kapela, krajkářka, chodské 

koláče. Je však velmi malý prostor pro jednání se zájemci o turistické cíle 

regionu, pro setkání starostů mezi sebou a s návštěvníky stánku. Doporučuje 

zvážit možnost zorganizovat účast společně s Tachovem nebo případně v rámci 

kraje pod hlavičkou Region Český les. Takový záměr je však třeba projednat co 

nejdříve v Radě pro CR Domažlicko-Horšovskotýnsko. Provést také 

vyhodnocení finančních nákladů posledního Regiontouru a alespoň rámcově 

připravit způsob finančního zajištění akce v roce 2005. 

Zajistí: ing.Picka 

Termín: duben 2004 

Ad6) Pan Kusý seznámil předsednictvo s průběhem výběrového řízení k dotaci z 

fondu SAPARD na projekt "Revitalizace venkova v česko-bavorském 

pohraničním prostoru Domažlicko obcí Babylon a Poběžovice". Osloveny byly 

tři firmy, všechny svoje nabídky zaslaly. Z nich byla vybrána nabídka firmy 

Ginkgo z Plzně jako technicky i finančně nejvýhodnější. Do konce února bude s 

vybranou firmou podepsána smlouva o provedení práce.  



Závěr:  

- předsednictvo souhlasí se závěry hodnotící komise 

- ukládá panu Pazderovi informovat o výsledku výb.řízení nejbližší shromáždění 

členů 

Termín: duben 2004 

  

Ad7) Dr.Kusý informoval, že se připravují dva projekty, jako bylo uvedeno v 

bodu 2. Celkem se má na nich podílet 9 čl.obcí. Na schůzce s německou stranou 

by mohl být také podán konkrétní návrh na zrcadlové projekty:  

- cyklotrasa Plzeň-Řezno 

- kašna v Domažlicích 

Uvedené návrhy mohou být projednány na společné schůzce s německou 

stranou. 

Pan Pazdera informoval o dopise pana Macho, který navrhuje, aby se společné 

jednání uskutečnilo v březnu na území ČR. 

Závěr: 

Předsednictvo souhlasí, aby společná schůzka se uskutečnila 25.3.2004 v 10,00 

hod. v Bělé nad Radbuzou - Železná.  

Předsednictvo doporučuje, aby hlavními body jednání bylo:  

- projednání návrhů hlavních záměrů pro společné projekty 

- projednání přípravy pracovních skupin pro přípravu a koordinaci 

navrhovaných  

projektů  

Předsednictvo ukládá panu Pazderovi a ing.Pickovi připravit program jednání a 

pozvání německé strany, organizačně jednání zajistit (prostory, občerstvení, 

překladatele). 

Termín: do 5.3.2004 a 25.3.2004 

Ad8) Po diskuzi předsednictvo rozhodlo o termínu příštího svého zasedání a to 

1.4.2004, v 9,00 hod na MěÚ Holýšov.  

Zajistí: p.Pazdera, p.Köppl 

Termín: 1.4.2004 

Na návrh pana Jandy bude zasláno členům svazku sdělení o záměru uskutečnit 

kurz obsluhy počítačů. Při dostatečném počtu zájemců (alespoň 10 osob) by se 

kurz mohl uskutečnit ve 2.pol.března nebo 1.dekádě dubna. 

Zajistí: Dr.Kusý 

Termín: ihned 

Zapsal Dr.Kusý 

 


